

Styrelsemöte

Tid: 18.30 – 20.30

Plats: Falun

**§ 74 Mötets öppnande**

Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

**§ 75 Godkännande av dagordning**

Dagordningen gicks igenom och 4 övriga frågor anmäldes:

- Svinpestläget
  - Olikheter mellan rasklubbar och SSRK avdelningars avgifter
  - rapport från ordförandemöte
  - Utbildning för Domar- och Utställningsansvariga i Stockholm
- Därefter godkändes dagordningen.

**§ 76 Val av Justerare**

Viltspåransvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

**§ 77 Föregående protokoll från 1 juni 2023**

Föregående protokoll gicks igenom. Konstaterades att träffen med Jägarskolan inte blev av pga för få anmälda.

Mötet tog upp frågan om den jakt som avdelningen köpt in och där några platser som apportörer blev pris till avdelningens 4 klubbmästare. Konstaterades att en plats som apportör är kvar att fylla, liksom skytteplatserna.

Mötet beslöt att dessa kvarvarande platser lottas ut bland dem som varit funktionärer under året.

**Styrelsen uppdrog** åt Webbmaster att lägga ut en intresseförfrågan om att vara med i utlottningen på hemsidan och i våra sociala medier.

Styrelsen fann att tanken att erbjuda platser, som antingen apportör eller som skytt, vid en jakt är en bra uppmuntran/tack för de som ställer upp som funktionärer, bl.a. vid våra jaktprov.

**Styrelsen beslöt att** även nästa år köpa in en jakt och lotta ut platser vid jakten bland våra funktionärer, som tack för deras insatser under året.

**Styrelsen beslöt vidare föreslå att** skytteplatserna erbjuds de som har redan har erfarenheter av apportering vid praktisk jakt och apportörsplatserna till de funktionärer som har mindre eller ingen erfarenhet av att apportera vid en riktig jakt.

**§ 78 Rapporter****Bilaga § 78**

De skriftliga rapporterna gicks igenom.

Utställningsansvarig har haft en första kontakt med Proselinsgården om att få hyra huset en kväll i november. Hon vill bjuda in alla våra funktionärer till en tackmiddag och styrelsen konstaterade att middagen riktar sig till **alla** våra verksamheters funktionärer. En inbjudan kommer att skickas ut i god tid och mötet fann att det är bra om alla sprider informationen vidare i sina kontaktnät, så att alla känner sig informerade och välkomna.

Kassören konstaterade att ekonomin ser god ut. Några små frågetecken finns kvar att rätta ut. IT-kostnaderna har ökat och han pekar på att vi måste ta till vara och

utnyttja möjligheterna vi har för tex gemensam dokumenthantering, Internet, informationsspridning och kommunikation.

Frågan om att skaffa Kontokort diskuterades.

**Styrelsen beslöt att** två kontokort införskaffas till avdelningen.

Korten kan utnyttjas för inköp till våra arrangemang. Kassören påpekas att det inte tar bort chansen till att t.ex. få en förskottsutbetalning eller att utlägg fortfarande kan ersättas mot uppvisande av kvitto.

#### § 79 **Introduktion för nya ledamöter i styrelsen**

Ordförande konstaterade att flera av våra nya styrelseledamöter hade förhinder att vara med vid detta möte. Ordförande föreslog att hon går igenom stadgar och arbetsordningen med de nya ledamöterna i ett särskilt möte via Teams.

**Styrelsen beslöt att** uppdra åt ordförande att ta kontakt med de nya och ha ett Teamsmöte kring stadgar och arbetsordningen separat med dem.

#### § 80 **Klubbkläder**

Viltspårsansvarig presenterade en uppsättning alternativa klubbkläder.

Viltspårsansvarig har haft kontakt med Nordbrodyr och de har givit oss ett bra pris på brodering av klubbkläder. Hon ska ta en förnyad kontakt med dem och återkommer med förslag.

#### § 81 **Jubileumsfirande 2025**

SSRK Dalarna gjorde en planering med bra aktiviteter för att fira vårt 30-årsjubileum. Allt detta blev ju tyvärr inställt p.g.a. Coronaepidemin.

Det upplägg som gjordes då borde vi kunna titta på, när vi planerar aktiviteter för vårt kommande 35-årsjubileum. En "Jubileumskommitté" bör sättas samman för att samordna planeringen. Ledamöterna uppmanas fundera över vilka stora arrangemang vi kan tänkas oss att genomföra samt att fråga runt i sina nätverk om det finns intresserade som kan tänka sig att ingå i denna kommitté.

#### § 82 **Skrivelser**

De skrivelser som har kommit in är de som kommit med veckoposten från Hs och har skickats ut. (se bilaga Rapporter).

Det har kommit en uppmaning från Hs om att alla avdelningar ska fylla i och skicka in en rapport om vilka aktiviteter med lösa hundar som SSRK Dalarna har arrangerat under hundförbudstiden. Alla i styrelsen uppmanas att meddela avdelningssekreteraren vilka aktiviteter de haft, så sammanställer hon SSRK Dalarnas aktivitetslista och skickar till Hs. Senast den 10 oktober vill hon ha in uppgifterna.

#### § 83 **Hemsida och Sociala medel**

Det konstaterades att det är liten aktivitet på hemsidan från medlemmarna. Vi borde kunna ha mer "Reportage" från våra olika aktiviteter. Styrelsen konstaterade att det tas ju mycket kort, som sedan presenteras på t.ex. medlemmars egna facebooksidor. Sådant material kan ju också läggas upp hos oss. Styrelsen fann att det är viktigt att det syns utåt att vi har en så mångsidig och aktiv verksamhet. Sådana "reportage" efterfrågas ju också från HS och Apportören.

#### § 84 **Apportören**

Manusstopp för kommande nr av Apportören är 15 oktober.

Avdelningssekreteraren stöter på Sektion Södra om att göra ett reportage från sin "Öppen-träningsdag".

Styrelsen uppmanar alla som arrangerar olika typer av aktiviteter i SSRK Dalarnas regi att ta kort och göra inslag till Apportören (och till vår hemsida).

#### § 85 Övriga frågor

-Situationen för spridning av Svinpesten diskuterades och styrelsen konstaterade att Dalarna hittills är förskonat från smittan, men att vi noggrant följer utvecklingen.

-Avd.kassören tog upp frågan om olikheterna vad gäller rasklubbarnas medlemsbidrag till Fullmäktige jämför med avdelningarnas. Ordföranden konstaterade att detta är en tvistefråga som länge diskuterats. Även gruppen "Vårt medlemskap" har haft frågan uppe. Styrelsen konstaterade att ett klagörande i frågan borde göras av Hs och att vi i avdelningarna bör få klarhet vad gäller medlemsavgifterna.

-Ordförande rapporterade från ordförandemötena. SKK start har provats av viltspårverksamheten och WT. Sedan är B-provs-verksamheten nästa på tur. Man bedömer att till årsskiftet kommer alla verksamheter att kunna utnyttja SSRK Start. Vidare berättade hon att arbetsgruppen "Vårt medlemskap" fortsätter sitt arbete och att hon fortsätter delta i gruppen. Det kommer att sättas samman en grupp som tittar på frågan som väcktes under Fullmäktige "Hur stor kassa ska Hs ha, vilken nivå är rimligt och hur ska den nivån upprätthållas?".

Ordföranden kunde stolt rapportera att Viltspåransvarig fått utmärkelsen "Förtjänsttecken i silver" av Hs. Så kul att vår nominering accepterades av Hs.

- Utställningsansvarig meddelade att hon vill skicka två personer till en utbildning i Stockholm för domar- och utställningsansvariga. Deltagaravgiften ligger på 600kr/person.

**Styrelsen beslöt att** det är OK att skicka två deltagare från Dalarna.

#### § 86 Nästa möte

Nästa möte blir ett Teamsmöte den 23 oktober, kl.18.30.

#### § 87 Mötets avslutande

Ordföranden tackade ledamöterna och förklarade mötet avslutat.